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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SALI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Sali,  9. ožujka 2023. 

 

 

ZAPISNIK 

Sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 

 

 

Sjednica je počela s radom u 9:00 sati. 

 

Utvrđuje se da su sjednici nazočni svih devet vijećnika: 

Ivana Kirinić Frka, Zvonimir Škvorčević, Nikola Milić,  Sebastijan Raljević, Danica Zorić, Paško Bonja,  

Ante-Toni Ramov, Šanto Basioli i Dražen Mirković 

 

Predsjednica predlaže dnevni red po pozivu: 

 

1. Aktualni sat 
2. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostronog plana uređenja Općine Sali 
3. Odluka o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja uvale Lučica izvan GP 

naselja Verunić 
4. Odluka o raspisivanju natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Hrvatske knjižnice i čitaonice 

Sali 
5. Odluka o ukidanju statusa  javnog dobra u općoj uporabi –groblje Božava 
6. Odluka o ukidanju statusa  javnog dobra u općoj uporabi – Sinaj Bubica 
7. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 
8. Odluka o zakupu javnih površina 
9. Odluka o izgradnji spomeničkog obilježja 
10. Odluka o prometovanju cestovnog turističkog vlaka na području Općine Sali 
11. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstane ceste Sali novo 
12. Odluka o korištenju revolving kredita kod poslovne banke 
13. Odluka o kratkoročnoj pozajmici kod poslovne banke 
14. Odluka o imenovanju direktora/direktorice u trgovačkom društvu Komunalno društvo Dugi 

otok i Zverinac d.o.o. 
15. Odluka o imenovanju članova Vijeća za koncesijska odobrenja Općine Sali 

 
Predsjednica predlaže dopunu dnevnog reda: 
 

16. Odluka o reduciranju rada sustava javne rasvjete na području Općine Sali 
17. Rasprava o dopisu/inicijativi Donata Petricioli vezano uz uvalu Brbišćica (isto kao i prošle 

godine) 
 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen od svih 9 vijećnika. 
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Ad.1. 
 
Šanto Basioli:  
Kad će biti natječaj za proširenje knjižnice budući je ravnatelj Ante Mihić izjavio na radiu da očekuje 
početak radova na proljeće? 
 
Što je sa igralištem kod škole? 
 
Dobili smo pritužbe na radove na skalinama pa smo provjerili natječaj u kojem piše da je armirano-
betonska konstrukcija ali željezo se ne stavlja pa što je sa tim? Pod ovim pitanjem je vijećnik Paško 
Bonja dao komentar da su i cijevi za odvodnju na površini. 
 
Načelnik odgovara: 
Koliko je meni poznato samo cijev za odvod slivnih voda je pri dnu skalina vani jer tu treba i biti ali 
druge cijevi su duboko ukopane, a što se tiče željeza u troškovniku ga nema jer ga nije bilo ni u starim 
skalinama. Po tom troškovniku su ugovoreni radovi, a budući se radi o pješačkom prolazu željezo nije 
ni potrebno.  
 
 Predsjednica: Skaline će po želji mjesnog odbora i mještana biti potpuno iste kao i stare. Nikad se  
       nije govorilo da bi trebalo biti drugačije. Po logici stvari bi trebalo napraviti prilaz za vozila i do  
       doktorice i do škole i vrtića ali su mještani i mjesni odbor izričito tražili da se vrate skaline kakve  
       su bile. 
 
Načelnik kaže da kad se radio projekt nije do njega došao nijedan drugi prijedlog osim da se skaline 
vrate u prvobitno stanje. 
 
Načelnik: 
1. Što se tiče knjižnice ravnatelj se malo zaletio u izjavi jer možda ne zna kako ide procedura. 

Mora se raspisati natječaj za izvođenje radova i to ćemo vjerojatno već danas oglasiti, i onda 
postupak do izbora traje  do dva mjeseca, to je već skoro ljetna sezona ali budući se radi o 
unutarnjim radovima može se raditi pa se nadamo da će se ntko od izvođača javiti što je inače 
glavni problem. 

       Na pitanje vijećnika Paška Bonje o kolikom iznosu se radi, da li fali sredstava i do kad bi trebalo  
       biti završeno načelnik odgovara da vjerojatno će faliti sredstava, ali se projekt prijavio na 
       natječaj Ministarstva regionalnog razvoja i očekujemo financiranje. Rok je do kraja godine. 
 
2. Za igralište znam da je rok do kraja godine ali tu se zakompliciralo financiranje. Naime dobili smo 

odobrenje od LAGUR-a ali Uprava za ribarstvo nije potvrdila. Prema sugestiji LAGUR-a, po kojem 
smo bili najbolje ocjenjeni od svih općina, ponovno ćemo se javiti na natječaj pa se nadamo 
drugačijem ishodu. Mi smo čak odradili natječaj za radove ali se nitko nije javio.    
Nadamo se da će Uprava odobriti sredstva pa ćemo onda ponoviti natječaj. A upravo radi ovakvih 
projekata potreban nam je revolving kredit jer mi najprije trebamo sve platiti a onda Uprava za 
ribarstvo refundira. Ovome se nismo nadali jer se do sad nije dogodilo da LAGUR odobri a Uprava 
ne, pa se nadamo da će biti rješeno. 

 
 
Danica Zorić: Kad će se napraviti signalizacija odnosno označavanje parkinga? 
 
Načelnik: očekujemo vrlo brzo, a veći dio je označen. 
Paško Bonja: Izabrali smo direktora Mulića pa me zanima da li će se predstaviti vijećnicima da ga 
upoznamo i malo porazgovaramo. 
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Načelnik: Danas nije predviđen, Nadzorni odbor će se vrlo brzo sastati, a brzo će biti izvještaj firmi pa 
ćemo ih zvati, a može se i kad se drugog izabere da se zajedno predstave. 
 
Paško Bonja: Otvaranje prometa za nautičare u portu? 
 
Načelnik: Stalno smo u kontaktu sa ŽLU ali se ne može ništa točno ustanoviti. Sutra imamo ja i direktor 
Mulića sastanak sa Škibolom na tu temu pa ćemo vidjeti ali očekujemo da će biti barem kao prošle 
godine. 
 
Sebastijan Raljević: U kakvom stanju je benzinjera na Bludu i ima li kakvu namjenu. Čije je vlasništvo?  
 
Pročelnik: Nalazi na pomorskom dobru i treba je legalizirati.  
 
Sebastijan Raljević kaže da je zainteresiran za zakup. Njemu osobno treba skladište za mreže a taj 
prostoj je dobar jer ima pristup i sa mora i sa kopna. Iako postoji informacija da to koristi Mulić za 
skladištenje bova zna da se to već odavno nije otvaralo i prostor je zapušten.  
 
Vijećnik Paško Bonja kaže kako je potrebno naći prostor i za skladištenje opreme od udruga, dobili smo 
upit, a i knjige treba negdje skladištiti. 
 
Predjednica predlaže da se napravi javni poziv za zakup neke garaže za skladištenje stvari od udruga i 
turističke. Pita i za prostore drvarnica u zgradi sa „učiteljskim“ stanovima. Može se možda i njih 
iskoristiti. 
Načelnik kaže da će se ići u najam. 
 
Predsjednica Ivana Kirinić Frka postavlja pitanje parkinga, da li će se urediti? 
 
Načelnik odgovara da hoće. 
 
Ante-Toni Ramov:  
 
1. Ambulanta u Zaglavu, nema sanitarni čvor, u derutnom stanju je i ljudi se žale na uvjete. Voljni 

smo prostor popraviti ali nam treba podrška Općine. 
 
Načelnik odgovara da je kad je zadnji put bio prostor ambulante pristojno izgledao, a promijenili smo 
prozore na sanitarijama, te prozore i vrata na najvećoj prostoriji u kojoj se nalaze mrtvačka kolica, 
plaća se čistačica. Poslati ćemo komunalno da popravi ako još nešto treba. 
 
2. Natječaj za korištenje prostora za udruge? 
 
Pročelnik odgovara kako ima više udruga na otoku koje su zainteresiranih za prostore pa bi trebalo 
napraviti neki plan i onda dati natječaj za svih. 
Načelnik iznosi svoj prijedlog za davanje na korištenje prostora u Zaglavu, ali problem je kat škole u 
zaglavu koji je nekad bio dan na korištenje KK zaglav ali je sad uništen. 
 
3. Na pristaništu u Zaglavu je je kontejner prepun krupnog otpada. To bi trebalo očistiti prije sezone. 
 
Načelnik apelira na svih da se ponovno obavijesti ljude da se može zvati Mulić za odvoz krupnog 
otpada. Sad se uređuje prostor za reciklažno dvorište na Brbinju pa će se moći kontrolirano tamo 
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nositi, a može se naručiti i veliki kontejner. Nema razloga da se radi nered na kontejnerima po 
naseljima. 
Predsjednica predlaže ponovno edukaciju, odnosno da se sa uplatnicama pošalje obavijesti/brošure o 
odlaganju otpada. 
 
4. Da li dolazi Konektor na Zaglav, pita radi radova na putu. 
 
Načelnik odgovara da u ovoj godini neće jer je Elektra zaustavila sve investicije za ovu godinu. Samo 
za privatne priključke. 
 
 
Šanto Basioli postavlja pitanje redukcije struje? 
 
Dopuna vezano uz redukciju javne rasvjete obraditi će se kroz ovu točku dnevnog reda. 
 
Načelnik kaže kako su na  90% terena ugrađeni tajmeri za gašenje. 
 
Napomenut je protest Fausta Filipi za gašenje javne rasvjete u portu Sali. 
 
Vijećnik Sebastijan Raljević kaže kako je upoznat sa tim jer je osobno bio svjedok njegovog 
negodovanja, u tom razgovoru mu je objasnio zašto je donesena odluka o gašenju javne rasvjete, a što 
se tiče njegovog dopisa Općini nije opravdano. 
 
Načelnik kaže kako je bilo još dvije primjedbe za jutro pa se pomaknulo paljenje na 4 sata umjesto u 5 
sati.  
 
Paško Bonja pita da li imamo nekakav izračun o uštedi. 
 
Nakon rasprave se predlaže donošenje odluke o redukciji javne rasvjete na način da se u periodu od 
01.01. do 31.03. i od 01.11. do 31.12. u vremenu od 23:00 do 04:00 sati isključuje javna rasvjeta u svim 
naseljima na području Općine Sali. 
 
Odluka o reduciranju rada sustava javne rasvjete na području Općine Sali donesena je jednoglasno sa 
9 glasova za svih prisutnih vijećnika. 
 
Vijećnik Paško Bonja predlaže da se nakon određenog perioda da izvještaj o uštedi. 
 
 
Predsjednica Ivana Kirinić Frka kroz ovu točku iznosi i informaciju o dopisu/inicijativi Donata Petricioli 
vezano uz uvalu Brbišćica, da se ista zaštiti , odnosno ograniči broj posjetitelja, kako ne bi došlo do 
devastacije. 
Mi kao Općina smo svjesni problema i podržavamo inicijativu ali za sad ne možemo ništa napraviti. Za 
to bi trebalo osnovati ustanovu koja bi dobila koncesiju i onda uvela pravila korištenja destinacije. 
Vijećnik Paško Bonja pita da li se već primijetilo neki negativan utjecaj od strane turista.  
Predsjednica Ivana kaže da se dogodi da turisti ulaze u špilju bez reda, penju se po zidovima za potrebe 
fotografiranja pa se dogodi da se zidovi počnu truniti, ostavljaju smeće iza sebe i za to bi trebalo zavesti 
reda. Ali prvi korak je osnivanje ustanove koja bi kontrolirala tu uvalu. 
 
Vijećnici koji su bili na lokaciji kažu kako nisu primijetili da u špilji ima smeća, vjerojatno ima naplavina 
ali smatraju da nije alarmantno stanje. 
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Ad.2. 
 
Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Sali radile su se samo za dio koji se tiče izgradnje 
nove škole na čestici na kojoj bi se gradila nova škola.  
Procedura je završena i sad je samo da usvojimo i onda više nema zakonskih prepreka za gradnju škole. 
 
Vijećnik Paško Bonja pita za članak 3., gdje se  članak 87.  mijenja na način da se udaljenost gradnje od 
mora od starih 100 m diže na novih 1000 m, Pročelnik kaže kako je to ispravljeno sukladno Zakonu a u 
starom Planu je bila greška u pisanju. 
Načelnik se ne slaže sa tim i pita zašto je uopće tekst mijenjan kad se radila izmjena Plana samo radi 
škole. Poziva izrađivača da objasni o čemu se radi. 
 
Izrađivač Plana Stipe Brčić javlja se putem mobitela i objašnjava izmjenu: Radi se o zaštićenom obalnom 
području ograničenja. OPG je po zakonu 100 m. Ništa se ne mijenja ali je od početka u starom Planu 
bila greška u pisanju pa je to ispravljeno.  
 
Izrađivač je pročitao što je napisao i objasnio nesporazum.  
 
Prijedlog IDPPU Općine Sali daje se na glasovanje. 
 
Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Sali donesene su jednoglasno sa 9 glasova za svih 
prisutnih vijećnika. 
 
 
Ad. 3.   
 
Donošenje Izmjena i dopuna UPU-a uvale Lučica.  
Plan je prošao kompletnu proceduru, dobivena je suglasnost Ministarstva i predstoji usvajanje. 
Mjesni odbor je sudjelovao u postupku donošenja i nije bilo primjedbe. 
 
Izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja uvale Lučica izvan građevinskog područja naselja 
Verunić jednoglasno su donesene sa 9 glasova za svih prisutnih vijećnika. 
 
 
Ad.4. 
 
Knjižnica Sali je mala ustanova pa po zakonu ne treba imati upravno vijeće. Stoga odluku o raspisivanju 
natječaja za ravnatelja donosi osnivač odnosno Općinsko vijeće općine Sali. 
Ante Mihić, sadašnji ravnatelj, je v.d., pa se mora raspisati natječaj. 
 
Odluka o raspisivanju natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Hrvatske knjižnice i čitaonice Sali 
jednoglasno je donesena sa 9 glasova za svih prisutnih vijećnika. 
 
 
 
Ad. 5. 
 
Radi proširenja groblja u Božavi potrebno je ukinuti status puta na k.č. 2476 k.o. Božava, pa bi se ona i 
susjedne dvije koje su u privatnom vlasništvu objedinile sa česticom groblja u jednu. 
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Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za k.č. 2476 k.o. Božava jednoglasno je 
donesena sa 9 glasova za svih prisutnih vijećnika. 
 
Na prijedlog vijećnika uz kratki dogovor zaključilo se da bi se ovakve odluke, potrebne za provođenje 
određenih projekata,  uz priloženo objašnjenje i suglasnost mjesnog odbora na čijem području se radi, 
moglo odrađivati i elektronskim putem. 
 
 
Ad.6. 
 
Ova točka je slična stvar ali u drugom naselju.  
Sinaj Bubica iz Luke poslao je molbu za kupnju čestice ispred njegove kuće zbog čega se mora ukinuti 
status javnog dobra u općoj uporabi a upisati vlasništvo Općine Sali da bi se moglo prodati. 
Mjesni odbor je suglasan pa se predlaže donijeti odluku. 
 
Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za k.č. 6105/1 k.o.Luka donesena je 
jednoglasno sa 9 glasova svih prisutnih vijećnika. 
 
 
Ad.7. 
 
Predlaže se u odluci o komunalnom doprinosu uvrstiti odredbu da se može osloboditi plaćanja 
komunalnog doprinosa obveznike koji su vlasnici zemljišta na kojem se planira gradnja ili uređenje 
površine javne namjene ako to isto zemljište prenesu u vlasništvo Općine Sali i to do iznosa koji 
odgovara visini tržišne vrijednosti prenesenog zemljišta. 
 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu donesena je jednoglasno sa 9 glasova za 
svih prisutnih vijećnika. 
 
 
Ad.8. 
 
Prijedlog Odluke o zakupu javnih površina već je sa vijećnicima prodiskutirana preko e-maila ali se nije 
izglasala već se dogovorilo da se na sjednici još malo raspravi pa predsjednica poziva na raspravu. 
 
Načelnik kaže da se odluka radila po primjeru okolnih mjesta. Cijene su preračunate iz kuna pa predlaže 
da se zaokruže, može i na manje, radi lakšeg provođenja. 
 
Prihvaća se prijedlog pa se cijene u članku 31. i kazne u članku 37. zaokružuju na cijele brojeve. 
8 dana od objave odluke koju donesemo može se raspisati natječaje za štandove za razne manifestacije, 
pa tako i za „Saljske užance“ o kojima je bila rasprava na prošloj sjednici. 
 
Vijećnik Paško Bonja daje prijedlog da se vozila koja dostavljaju kruh ne naplaćuje, i to koji kruh 
dostavljaju cijelu godinu. 
Također na što se odnose vozila za obavljanje pokretne prodaje, da li to znači i prodaju hrane. Ako je 
tako predložena cijena je premala jer znači da bi se primjerice na „Pijažolov mul“ moglo dovesti vozilo 
za prodaju pripremljene hrane. 
Načelnik kaže da se to predvidjelo za prodaju  tekstila kao do sada.  
Nakon rasprave prihvatio se prijedlog  da se u Planu korištenja javnih površina na području Općine Sali 
(Prilog I.) točka 19.  Vozila opremljena za obavljanje pokretne prodaje ubaci „osim za vozila za pripremu 
i posluživanje hrane i prodaju suvenira). 
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Također se prihvatilo prijedlog da se uvrsti odredba da je maksimalno zadržavanje vozila na javnoj 
površini 8 sati dnevno. 
 
Odluka o zakupu javnih površina sa predloženim promjenama donesena je sa 6 glasova za i 3 suzdržana 
od 9 prisutnih vijećnika. 
 
 
Ad. 9. 
 
Vijećnik Paško Bonja traži informaciju  vezano uz izgradnju spomeničkog obilježja  tko je izabrao i 
odobrio projekt. U odluci piše da je to spomenik „tovarećoj mužici“ a udruga nije sudjelovala, nije bilo 
natječaja, u komisiji je Bašić koji je ujedno i autor projekta, ima dosta nelogičnosti zato pita tko je 
izabrao kako će spomenik izgledati. 
 
Načelnik kaže kako je u odluci greška u pisanju i trebalo je biti navedeno u članku 1. spomenik rogu a 
ne tovarećoj mužici. Upravo radi simbolike roga koji se koristio u ribarstvu dobili su se novci za 
izgradnju. 
Načelnik kaže kako su bila dva rješenja i Turistička zajednica je sastavila komisiju od mjerodavnih 
članova, tražilo se adekvatnu lokaciju i misli da je sve dobro izabrano. 
 
Pošto je spomenik projekt turističke zajednice koja ga je aplicirala na javni poziv za sufinanciranje i 
nositelj je projekta, pozvana je direktorica Turističke zajednice Općine Sali, Ivana Čarić, da dade 
informaciju o projektu. Do dolaska se nastavlja sa radom i prelazi na iduću točku. 
 
 
Ad.10. 
 
Odluka o prometovanju cestovnog turističkog vlaka na području Općine Sali je bila na prošloj sjednici 
pa smo je odgodili za iduću s namjerom da se malo preinači. 
Preinake iznosi pročelnik. Rečeno je da bi trebalo odrediti cijenu. Predloženo je gledajući prema drugim 
općinama, predložena je neka sredina. Stanice su Božava i Sakarun bez zaustavljanja po putu, prema 
prijedlogu TZ Božava i MO Soline. Za prometovanje treba raspisati natječaj za koncesiju. 
 
Vijećnik Dražen Mirković pita da li ista pravila vrijede i za autobuse koji voze turiste, na što se zaključuje 
da bi trebalo i to regulirati odlukom. 
 
Danica Zorić pita gdje bi vlakić trebao biti parkiran da ne bi ugrožavao javni promet. 
Predlaže se da u uvjetu natječaja bude navedeno da ima osigurano parkirno mjesto. Prijedlog je 
prihvaćen. 
Odluka o prometovanju cestovnog turističkog vlaka na području Općine Sali za prijedlogom o 
parkirnom mjestu donosi se jednoglasno sa 9 glasova za svih prisutnih vijećnika. 
 
 
--------------- 
 
Sjednici se pridružila direktorica Turističke zajednice Općine Sali Ivana Čarić pa se vraća na točku 9. 
izgradnja spomenika rogu. 
 
Direktorica izlaže postupak koji je prethodio odluci o izgledu i lokaciji za izgradnju spomenika rogu. 
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Prvotna ideja je bila da se napravi spomenik Tovarećoj mužici i na sastanku vezano uz to su bili prisutni 
svi koji su vezani za to. Međutim u međuvremenu je raspisan natječaj za financiranje projekata vezanih 
uz ribarstvo i onda se odlučilo da spomenik bude rog koji je vezan uz ribarenje u prošlosti za što su nam 
rekli da bi mogao proći. Onda je trebalo u kratkom roku ishoditi idejno rješenje i za spomenik i za 
postolje. Pozvani su svi mjerodavni stručnjaci po tom polju od kojih je jedan i Nikola Bašić u čiju 
stručnost ne trebamo sumnjati znajući njegove radove. Izabrano je idejno rješenje kipara Hraste i 
lokacija na kojoj bi spomenik trebao biti postavljen.  
Predlaže se da Općinsko vijeće donese ovu odluku kako bismo iskoristili sredstva za spomenik koji bi 
bio još jedna znamenitost otoka. 
 
Na pitanje vijećnika o financijskoj konstrukciji načelnik je rekao da će dio pokriti i Općina ali će se za to 
tražiti donacije na više strana, a direktorica kaže da projekt aplicira na sve natječaje na koje može, a 
također će tražiti donacije i od privatnih poduzetnika. 
 
Biti će u sklopu spomenika i info pano na kojem će se moći pročitati informacije o mjestu, povijesti 
ribarstva i slično. Načelnik smatra da će spomenik biti jedna velika dobit za mjesto a u stručnost autora 
ne sumnja. 
 
Vijećnik Paško Bonja kaže da bi radije da se novci potroše na neke druge prioritetnije stvari kao što je 
primjerice điga na što načelnik odgovara da se to prijavljuje na druge natječaje a za staru đigu je 
potrebno napraviti prethodne korake jer je ona za početak izgrađena bez građevinske dozvole. A mi 
sad dobivamo 100.000.000,00 kuna za đigu.  
Slaže se da postoje prioriteti koje treba napraviti ali to će se na neke druge natječaje prijavljivati. 
 
Odluka o izgradnji spomeničkog obilježja „rogu“ donesena je sa 6 glasova za i 3 protiv od 9 prisutnih 
vijećnika. 
 
 
Ad.11. 
 
Zbog nestručno, neovlašteno  i protupravno izvedenih građevinskih radova na privatnoj čestici 
narušene su osobine puta kat. čest. 20821 k.o. Sali novo. Protiv vlasnika kuće koji je devastirao odnosno 
snizio nivo puta tako da susjedni vlasnici zemljišta više ne mogu pristupiti svojim terenima vodi se 
postupak da istog vrati u prvobitno stanje jer po sadašnjem ispada da ni nema namjenu puta. Sad bi 
istoj toj stranci u svrhu dobivanja građevinske dozvole Općina trebala izdati uvjete priključenja na put 
koji je ista uništila. Stoga se predlaže ukinuti status puta na dijelu koji je iznad sporne parcele dok ga 
ista ne vrati u stanje u kojem ga mogu koristiti i ostali vlasnici susjednih parcela.  
 
Na pitanje vijećnika kako će onda građevinske dozvole moći dobiti susjedni vlasnici ako nemaju 
pristupnog puta odgovoreno je da istima neće ništa promijeniti jer se status puta ukida isključivo na 
dijelu sporne čestice (vijećnicima je predočena skica puta sa označenim dijelom za koji se traži ukidanje 
statusa). 
 
Nakon objašnjenja Odluka se daje na glasovanje. 
Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za dio kat.čest. 20821 k.o. Sali novo donesena 
je jednoglasno sa 9 glasova za svih prisutnih vijećnika. 
 
 
Ad.12. 
 
Načelnik predlaže da se diskutira zajedno sa točkom 13. jer se radi praktički o istoj stvari. 
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Kao i prethodnih godina predlaže se vijećnicima donijeti odluku o korištenju revolving kredita iz razloga 
jer se svi projekti koji se financiraju iz EU fondova moraju najprije platiti a onda se povlače sredstva pa 
zbog prevladavanje teškoća u financijskom poslovanju iz toga razloga, da imamo mogućnost povlačenja 
sredstava iz kredita ako bi bilo potrebno.  
 
Isto to vrijedi i za odobreni minus, možda ga nećemo ni koristiti ali da bude dostupan ako slučajno 
zatreba. Inače u 2022. godini se koristio samo jednom i u kratko vrijeme je podmiren, isto tako i 
revolving se koristio samo za Brbinj za koji još nisu ni dobivena sredstva. Inače kamata se plaća samo 
kad se kredit ili minus koristi 
 
Sad momentalno na računu imamo 109.000,00 EUR i namamo otvorenih dospjelih obveza, ali imamo 
otvorenih projekata pa se može dogoditi da u nekom momentu imamo više situacija na naplati. 
 
Predsjednica predlaže glasovanje za obje točke 12. i 13. zajedno. Prijedlog je prihvaćen. 
 
Odluka o  korištenju revolving kredita kod poslovne banke u iznosu od 200.000,00 EUR i Odluka o 
kratkoročnoj pozajmici kod poslovne banke u iznosu od 70.000,00 EUR, donesene su sa 6 glasova za i 
3 suzdržana od 9 prisutnih vijećnika. 
 
 
Ad.14. 
 
Na natječaj za izbor direktora KD Dugi otok i Zverinac d.o.o. stigla je samo jedna molba Josipa Martinić 
iz Savra, održan je razgovor sa njom, ostavila je dobar dojam. Nema zadovoljene sve uvjete ali je jedini 
kadnidat. 
 
Prijedlog je da se primi kao v.d. direktorica na godinu dana uz probni rok od 3 mjeseca. 
 
Na pitanje Danice Zorić da li se mogu za direktora općinskih firmi prijaviti i članovi obitelji vijećnika 
odgovoreno je da mogu samo bi onda taj vijećnik bio izuzet od glasovanja.  
Međutim sad je završen natječaj i imamo situaciju sa jednom molbom. 
 
Vijećnik Paško Bonja daje primjedbu da bi se možda netko drugi bio javio da nisu objavljeni uvjeti kakvi 
jesu, daje primjedbe na radno iskustvo kandidatkinje i predlaže da se kod ponovljenog natječaja spuste 
kriteriji na što pročelnik odgovara da su uvjeti propisani pravilnikom. 
 
Načelnik kaže da je očekivao da će se javiti sadašnji direktor pa da se primi na godinu dana jer on ima 
stručnu spremu koja je potrebna za dobivanje odnosno produženje licence vodopravnih uvjeta. 
 
Raspravljalo se o statusu sadašnjeg direktora i eventualnoj ponudi drugog radnog mjesta jer nam je 
potrebna njegova stručna sprema. 
 
U raspravi o kandidatkinji spomenulo se nedostatak radnog iskustva, iskustva u vođenju radnika i 
poslova, ali nakon rasprave se predložilo da se kandidatkinji pruži šansa, da se primi na određeno 
vrijeme uz probni rok. 
 
Odluka o imenovanju Josipe Martinić iz Savra za direktoricu Komunalnog društva Dugi otok i Zverinac 
d.o.o. Sali na rok od 1 godine uz probni rok od 6 mjeseci donesena je sa 6 glasova za od 9 prisutnih 
vijećnika. 3 vijećnika: Paško Bonja, Ante-Toni Ramov i Šanto Basioli nisu glasovala. 
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Ad.15.  
 
Zbog smrti, umirovljenja i drugih opravdanih razloga razrješuju se dosadašnji članovi Vijeća za davanje 
koncesijskih odobrenja na području Općine Sali. Potrebno je imenovati nove članove pa se predlaže 
imenovati Marijana Crvarića, Ivanu Čarić i Vladimira Radulića kao predstavnike Općine Sali. 
Jedan član mora biti predstavnik Zadarske županije pa su oni predložili Ljiljanu Peričin, a jedan 
predstavnik Lučke kapetanije za što su oni predložili Ivanu Vanjak, a protive se da članovi budu Vjeko 
Borojević i Nikola Milić što je bio prvi prijedlog za predstavnike Općine. 
 
Odluka o imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja u sastavu: Marijan Crvarić, 
Ivana Čarić, Vladimir Radulić, Ljiljana Peričin i Ivana Vanjak donesena je sa 8 glasova za od 9 prisutnih 
vijećnika. Vijećnik Paško Bonja nije glasovao. 
 
 
 
Sjednica je završila s radom u 12:10 sati. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Zapisničar        Predsjednica Općinskog vijeća 
Irena Petešić                   Ivana Kirinić Frka 
  
 
 
 


